
Interpelácia č. 57/2017   
 
5. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 24.4.2017  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Je na tom niečo pravda, ale to som sa chcel opýtať pána poslanca Puciho, ktorý opäť dneska 
nejak nezavítal a aj tuná tá fáma, čo bola v televízii, niečo toto by si mohol skonkretizovať, 
hlavne, ja som to tiež nevidel v televízii to vystúpenie, ale niektorí to videli a nevedia čo 
s tým. Aká je tvoja reakcia pán primátor na pána poslanca Puciho? Na tie odmeny myslím, čo 
rozdáva tuná tým obyvateľom. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka odmien pána poslanca Puciho, resp. platu, táto otázka sa rieši, alebo riešila. Bola 
vykonaná kontrola, budeme postupovať presne v zmysle zákona. Takisto tento problém, alebo 
tento návrh si presadil aj dosluhujúci kontrolór v rámci svojej činnosti, takže určite výstup 
bude prezentovaný a čo sa týka jeho platu, alebo odmien o ktorých hovoríš, že rozdáva. Áno, 
je to pravda, tento finančný obnos si neponecháva, odovzdáva ho občanom.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 24.4.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


